

7. 第五部分：原則及實務（5.1.3 - 5.1.4 與服務對象相關：文化意識及社會多樣性）
Section 5: Principles and Practices（5.1.1 - 5.1.2 Related to Clients：Cultural Awareness and Social Diversity）

8. 第五部分：原則及實務（5.1.5 與服務對象相關：知情權及自決權）
Section 5: Principles and Practices（5.1.1 - 5.1.2 Related to Clients：Rights of informed decision and self-determination）

9. 第五部分：原則及實務（5.1.6 - 5.1.11 與服務對象相關：使用資料及保密原則）
Section 5: Principles and Practices（5.1.1 - 5.1.2 Related to Clients：Use of Information and Principles of Confidentiality）

10. 第五部分：原則及實務（5.1.12 - 5.1.13 與服務對象相關：利益衝突）
Section 5: Principles and Practices（5.1.1 - 5.1.2 Related to Clients：Conflicts of interest）

11. 第五部分：原則及實務（5.1.14 與服務對象相關：性關係）
Section 5: Principles and Practices（5.1.1 - 5.1.2 Related to Clients：Sexual Relationship）

12. 第五部分：原則及實務（5.1.15 與服務對象相關：持續提供服務）
Section 5: Principles and Practices（5.1.1 - 5.1.2 Related to Clients：Continuation of Service）

13. 第五部分：原則及實務（5.1.16 與服務對象相關：收費措施）
Section 5: Principles and Practices（5.1.1 - 5.1.2 Related to Clients：Billing Practice）

14. 第五部分：原則及實務（5.2.1 與同工相關：尊重）
Section 5: Principles and Practices（5.2.1 Related to Colleagues：Respect）

15. 第五部分：原則及實務（5.2.2 與同工相關：跨界別協作）
Section 5: Principles and Practices（5.2.1 Related to Colleagues：Interdisciplinary Collaboration）

16. 第五部分：原則及實務（5.3.1 - 5.3.4 與機構有關）
Section 5: Principles and Practices（5.3.1 - 5.3.4 Related to Agency）

17. 第五部分：原則及實務（5.4.1 - 5.4.3 與專業有關：職效能力）
Section 5: Principles and Practices（5.4.1 - 5.4.3 Related to Profession：Competence）

18. 第五部分：原則及實務（5.4.4 與專業有關：專業發展）
Section 5: Principles and Practices（5.4.1 - 5.4.3 Related to Profession：Professional Development）

19. 第五部分：原則及實務（5.4.5 - 5.4.6 與專業有關：督導及培訓）
Section 5: Principles and Practices（5.4.1 - 5.4.3 Related to Profession：Supervision and Training）

20. 第五部分：原則及實務（5.4.7 - 5.4.10 與專業有關：專業責任）

Section 5: Principles and Practices (5.4.1 - 5.4.3 Related to Profession : Professional Responsibilities)

21. 第五部分：原則及實務（5.5 與社會有關） Section 5: Principles and Practices (5.5 Related to Society)

22. 第六部分：詞彙表 Section 6: Glossary

註冊局歡迎閣下提供姓名，以便在有需要時聯絡閣下，跟進閣下的意見，但無論如何，所有意見皆會被考慮。

The Board welcomes you to provide your name in order to contact you when necessary and follow up your comments, but in any case, all comments will be considered.

姓名 Name :

電郵 Email :

閣下是否同意註冊局公開閣下在此表格發表的意見？（不回答代表不同意）

Do you agree that the Board will publish your opinions on this form? (blank represent not agree)

同意 Agree

不同意 Not Agree

承上，若閣下同意註冊局公開閣下的意見，閣下又是否同意註冊局向公眾公開意見時，公開閣下在此表格上輸入的姓名？（不回答代表不同意）

If you agree with the Board to publish your opinion, do you agree that when the Board publishes your opinion to the public, the name you enter on this form will be disclosed? (blank represent not agree)

同意 Agree

不同意 Not Agree

****多謝你的寶貴意見Thank you for your valuable views****

聲明：公眾人士就是次諮詢遞交意見時附上的個人資料純屬自願提供。註冊局收集所得的意見和個人資料將用於與是次諮詢直接相關的用途。你有權查閱及更正你的個人資料。查閱或更正個人資料的要求，應以書面提出，並以電郵、郵寄或傳真提出。

Member of the public may choose to supply his/her personal data. The submission and any personal data provided will be used for purposes directly related to this consultation exercise. You have rights of access and correction with respect to personal data provided. Requests for data access and correction of personal data should be made in writing by email, post or fax.